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Tomko: 
Dezinfikácia smetných košov. Chcem sa spýtať, či už je na pláne v týchto horúcich mesiacoch 
takáto dezinfikácia smetných košov, lebo sú letné horúčavy a dosť je cítiť tie smetné koše. 
Takže preto, malo by to dôjsť aj k očiste aspoň nejakým chemickým prípravkom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Dezinfekcia smetných košov. Koše sa v tomto letnom období vyprázdňujú, samozrejme 
v riadnom režime, v prípade potreby, čo najskôr. Požiadam pána Davalu k otázke dezinfekcia, 
či to majú naplánované v činnostiach a či to robia. 
 
Davala TS: 
Naplánované to je, tohto roku sme to ešte neprevádzali s tým, že postupne sa budú sťahovať 
koše zo sídlisk, ktoré sa vystriekajú a vydezinfikujú počas leta a nasledujúceho obdobia.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čiže v mesiaci august? 
 
Davala TS: 
August, september.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 


